
INTERPELACJA

Proszę o informację jakie Pan Burmistrz ma dalsze plany co do kupców nyskich i bułgarskich

handlujących na stadionie Stali.

Z poważaniem,

Jolanta Trytko-Warczak

Jolanta Trytko-WarczakNysa, 22.01.2018

Radna PO

Burmistrz Nysy

Kordian Kolbiarz


